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 Protokół Nr 9/2015 
posiedzenia Komisji Edukacji  

Rady Powiatu Nowosądeckiego  
w dniu 24 sierpnia 2015 r. 

 
Realizowany porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia komisji Edukacji Rady Powiatu 

Nowosądeckiego. 
3. Informacja na temat stanu przygotowań szkół i placówek oświatowych, dla 

których Powiat Nowosądecki jest organem prowadzącym, do realizacji zadań 
statutowych w roku szkolnym 2015/2016. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
wyłączenia szkół, które nie prowadzą kształcenia z ich Zespołów. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z 
brakiem naboru likwiduje się Szkołę Policealną w Marcinkowicach. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z 
brakiem naboru likwiduje się Liceum Ogólnokształcące w Tęgoborzy. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z 
brakiem naboru likwiduje się Szkołę Policealną w Krynicy Zdroju. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z 
brakiem naboru likwiduje się II Liceum Ogólnokształcące w Starym Sączu. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z 
brakiem naboru likwiduje się Szkołę Policealną w Starym Sączu. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z 
zaprzestaniem funkcjonowania tego typu szkół, likwiduje się Technikum 
Uzupełniające w Nawojowej. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z 
zaprzestaniem funkcjonowania tego typu szkół, likwiduje się Technikum  
Uzupełniające w Starym Sączu. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie 
określenia szczegółowych warunków, form, zakresu i trybu udzielania pomocy 
materialnej uczniom szkół ponadgimnazjalnych dla młodzieży, dla których 
Powiat Nowosądecki jest organem prowadzącym. 

13. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
14. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Ad. 1. 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika otworzyła posiedzenie i przywitała wszystkich 
przybyłych. 
 
W posiedzeniu uczestniczyło 10 członków Komisji oraz zaproszeni goście: 
Marek PŁAWIAK          - Starosta Nowosądecki, 
Antoni KOSZYK - Wicestarosta Nowosądecki; 
Zbigniew CZEPELAK - Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury  

  i Sportu; 
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego Protokołu. 
Przewodnicząca komisji przedstawiła porządek posiedzenia i poddała go pod 
głosowanie. 
 
Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty. 
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Ad. 2. 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika poddała pod głosowanie, po zapoznaniu się z 
jego treścią przez członków komisji, protokół Nr 8 z 18 czerwca br. 
Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany.  
 
Ad. 3. 
Zbigniew Czepelak Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu przedstawił 
informację nt. stanu przygotowań szkół i placówek oświatowych, dla których Powiat 
Nowosądecki jest organem prowadzącym, do realizacji zadań statutowych w roku 
szkolnym 2015/2016. 
 
W roku szkolnym 2015/2016 w szkołach dla młodzieży uczyć się będzie ok.3320 
uczniów w 136 oddziałach, w tym w klasach pierwszych dla młodzieży 893 uczniów 
w 35 oddziałach. 
Z nowym rokiem szkolnym przestaje funkcjonować Zespół Szkół Zawodowych w 
Podegrodziu, który uległ likwidacji oraz Centrum Kształcenia Praktycznego i 
Ustawicznego w Nawojowej, które zostało rozwiązane, a jednostki je stanowiące 
zostały włączone do Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Nawojowej oraz na 
części mienia nieruchomego i ruchomego utworzono Powiatowy Zakład Aktywności 
Zawodowej. 
Powiatowy Młodzieżowy Dom Kultury w Starym Sączu zostaje przeniesiony z ulicy  
Daszyńskiego 18 na ulicę Partyzantów 15 (były internat Liceum Ogólnokształcącego 
w Starym Sączu). 
Z dniem 1 września 2015 r. nastąpią również zmiany na stanowiskach dyrektorów 
jednostek oświatowych: 
1.Powiatowy Młodzieżowy Dom Kultury w Starym Sączu, p. Krzysztof Szewczyk 
2.Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Starym Sączu, p.o. dyrektora p. Beata 
Szlachetka do czasu rozstrzygnięcia konkursu na stanowisko dyrektora. 
Szkoły i placówki do realizacji swoich zadań statutowych mają zatrudnioną kadrę 
pedagogiczną oraz pracowników administracji z pełnymi kwalifikacjami. 
W związku ze zmianami organizacyjnymi / zmniejszenie liczby uczniów i oddziałów,  
zmiany w planach nauczania, likwidacja jednostki, połączenie placówek i szkół , 
zmiana obiektu /nastąpi z nowym rokiem szkolnym zmniejszenie etatów zarówno 
pedagogicznych jak i w grupie pracowników administracji i obsługi. 
Stosunek pracy z dniem 31 sierpnia zostanie rozwiązany z 24 nauczycielami z tego 4 
nauczycieli przejdzie na emeryturę, a dwóch nauczycieli otrzyma zatrudnienie w 
szkołach na czas zastępstwa. Jeden nauczyciel zostanie przeniesiony do innej 
placówki. Również część pedagogów będzie pracowała w niepełnym wymiarze 
czasu pracy lub uzupełniała etat w innych szkołach. 
 
Radny Andrzej Gancarz oraz Stanisław Sułkowski zwrócili się z prośbą o 
uzupełnienie etatu w jednostce oświatowej w Muszynie, oraz 4 godzin dla instruktora 
w klasie sportowej.  
Starosta Nowosądecki Marek Pławiak poinformował o konkursie jaki będzie miał 
miejsce na stanowisko dyrektora ZSP w Starym Sączu.  
W dalszej części posiedzenia poruszono temat godzin ponadwymiarowych.  
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji Edukacji Zofia Nika poddała pod 
głosowanie wniosek do Zarządu Powiatu Nowosądeckiego w sprawie o dokonania 
analizy możliwości budżetowych sfinansowania dodatkowych godzin 
ponadwymiarowych dla nauczycieli w szkołach. Po określeniu wysokości kwoty 
komisja wnioskuje o przeznaczenie tych środków  
do dyspozycji dyrektorów szkół na rozdysponowanie dla grupy nauczycieli nie 
osiągającej średniej z Karty Nauczyciela art. 30. 
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Wniosek został jednogłośnie przyjęty i stanowi załącznik do protokołu.  
Komisja przyjęła informację i stanowi ona załącznik do protokołu.  
 
Ad. 4. 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie wyłączenia szkół, które 
nie prowadzą kształcenia z ich Zespołów. 
 
Z dniem 31 sierpnia 2015r. wyłącza się z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. 
Wincentego Witosa w Nawojowej Technikum Uzupełniające w Nawojowej.  
Z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Ks. Prof. Józefa Tischnera w Starym 
Sączu wyłącza się szkoły: Technikum Uzupełniające, II Liceum Ogólnokształcące i 
Szkołę Policealną w Starym Sączu.  
z Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych im. Władysława Stanisława Reymonta w 
Tęgoborzy wyłącza się Liceum Ogólnokształcące w Tęgoborzy.  
Z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Jana Pawła II w Krynicy Zdroju wyłącza się 
Szkołę Policealną w Krynicy Zdroju.  
Z Zespołu Szkół im. Władysława Orkana w Marcinkowicach wyłącza się Szkołę 
Policealną w Marcinkowicach.  
Mienie ruchome po w/w szkołach, przejmą macierzyste Zespoły Szkół. 
 
Członek komisji Antoni Poręba po raz kolejny podkreślił, iż przekaz medialny musi 
być odpowiednio przemyślany. W mediach powinna ukazać się informacja o braku  
naboru itp.  
 
Przewodnicząca komisji Zofia Nika podała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego. 
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  
Przy obecnych 10 radnych:  
Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0, wstrzymujących się - 1. 
 
Ad. 5. 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z brakiem naboru 
likwiduje się Szkołę Policealną w Marcinkowicach. 
 
Szkoła Policealna zaprzestała rekrutacji, gdyż absolwenci liceów ogólnokształcących 
czy techników, którzy chcą zmienić zawód, są zainteresowani podjęciem nauki na 
uczelniach wyższych. Po wprowadzeniu reformy szkolnictwa wyższego 
wprowadzono wyższe szkoły zawodowe, które przejęły dotychczasowych 
kandydatów do szkół policealnych.  
Małopolski Kurator Oświaty wydał pozytywną opinię w sprawie likwidacji szkoły w 
piśmie z dnia 17 marca br. Uchwała ma charakter porządkowy, ponieważ dotyczy 
szkoły, która nie prowadzi obecnie kształcenia. 
 
Przewodnicząca komisji Zofia Nika podała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego  
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  
Przy obecnych 10 radnych:  
Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0,  wstrzymujących się - 1. 



Protokół Nr 9/2015 24 sierpnia 2015 r. 

 
4
 

 
Ad. 6. 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z brakiem naboru 
likwiduje się  Liceum Ogólnokształcące w Tęgoborzy. 
 
Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Tęgoborzy w ofercie edukacyjnej dla 
absolwentów gimnazjów miał od kilku lat Liceum Ogólnokształcące, które jednak 
nigdy nie rekrutowało odpowiedniej liczby uczniów pozwalającej na uruchomienie 
oddziału. W związku z tą sytuacją dyrektor Zespołu nie ponowił tej oferty na 
nadchodzący rok szkolny, a szkoły które nie prowadzą kształcenia należy 
zlikwidować, aby usunąć je z Systemu Informacji Oświatowej. Podjęcie uchwały 
pozwoli na uporządkowanie sytuacji prawnej.  
Małopolski Kurator Oświaty wydał pozytywną opinię w sprawie likwidacji szkoły.  
 
Przewodnicząca komisji Zofia Nika podała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego  
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  
Przy obecnych 10 radnych:  
Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0,  wstrzymujących się - 1. 
 
Ad. 7. 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z brakiem naboru 
likwiduje się Szkołę Policealną w Krynicy Zdroju. 
 
Szkoła Policealna zaprzestała rekrutacji, gdyż absolwenci liceów ogólnokształcących 
czy techników, którzy chcą zmienić zawód, są zainteresowani podjęciem nauki na 
uczelniach wyższych. Po wprowadzeniu reformy szkolnictwa wyższego 
wprowadzono wyższe szkoły zawodowe, które przejęły dotychczasowych 
kandydatów do szkół policealnych.  
Małopolski Kurator Oświaty wydał pozytywną opinię w sprawie likwidacji szkoły. 
Uchwała ma charakter porządkowy, ponieważ dotyczy szkoły, która nie prowadzi 
obecnie kształcenia 
 
Przewodnicząca komisji Zofia Nika podała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego  
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  
Przy obecnych 10 radnych:  
Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0,  wstrzymujących się - 1. 
 
Ad. 8. 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z brakiem naboru 
likwiduje się II Liceum Ogólnokształcące w Starym Sączu. 
 
II Liceum Ogólnokształcące w Starym Sączu zaprzestało rekrutacji w roku 2011 ze 
względu na małą liczbę kandydatów. Od tego roku szkoła ulegała stopniowej 
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likwidacji do czasu zakończenia nauki przez ostatnich absolwentów.  
Małopolski Kurator Oświaty wydał pozytywną opinię w sprawie likwidacji szkół.  
Uchwała ma charakter porządkowy, ponieważ dotyczy szkoły, która obecnie nie 
prowadzi kształcenia. 
 
Przewodnicząca komisji Zofia Nika podała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego  
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  
Przy obecnych 10 radnych:  
Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0,  wstrzymujących się - 1. 
 
Ad. 9. 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z brakiem naboru 
likwiduje się  Szkołę Policealną w Starym Sączu. 
 
Uchwała ma charakter porządkowy, ponieważ dotyczy szkoły, która nie prowadzi 
obecnie kształcenia. 
 
Przewodnicząca komisji Zofia Nika podała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego  
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  
Przy obecnych 10 radnych:  
Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0,  wstrzymujących się - 1. 
 
Ad. 10. 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z zaprzestaniem 
funkcjonowania tego typu szkół, likwiduje się Technikum Uzupełniające w 
Nawojowej. 
 
Ustawa z dnia 19 sierpnia 2011r. o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz 
niektórych ustaw likwiduje z dniem 1 września 2012r. klasy pierwsze dla młodzieży i 
z dniem 1 września 2013r. dla dorosłych, a w latach następnych kolejne klasy 
technikum uzupełniającego. Z dniem 31 sierpnia 2015r. ten typ szkół 
ponadgimnazjalnych przestaje funkcjonować w systemie oświaty. 
Małopolski Kurator Oświaty wydał pozytywną opinię w sprawie likwidacji szkoły.  
 
Przewodnicząca komisji Zofia Nika podała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego  
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  
Przy obecnych 10 radnych:  
Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0,  wstrzymujących się - 1. 
 
Ad. 11. 
Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Zbigniew Czepelak przedstawił 
projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w związku z zaprzestaniem 



Protokół Nr 9/2015 24 sierpnia 2015 r. 

 
6
 

funkcjonowania tego typu szkół, likwiduje się Technikum Uzupełniające w Starym 
Sączu. 
 
Ustawa z dnia 19 sierpnia 2011r. o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz 
niektórych ustaw likwiduje z dniem 1 września 2012r. klasy pierwsze dla młodzieży i 
z dniem 1 września 2013r. dla dorosłych, a w latach następnych kolejne klasy 
technikum uzupełniającego. Z dniem 31 sierpnia 2015r. ten typ szkół 
ponadgimnazjalnych przestaje funkcjonować.  
Małopolski Kurator Oświaty wydał pozytywną opinię w sprawie likwidacji szkół.  
Uchwała ma charakter porządkowy, ponieważ dotyczy szkoły, która obecnie nie 
prowadzi  kształcenia. 
 
Przewodnicząca komisji Zofia Nika podała pod głosowanie projekt uchwały Rady 
Powiatu Nowosądeckiego  
 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  
Przy obecnych 10 radnych:  
Wynik głosowania: za - 9, przeciw - 0,  wstrzymujących się - 1. 
 
Ad. 12. 
Przewodnicząca komisji Zofia Nika po zgłoszonej autopoprawce podała pod 
głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie określenia 
szczegółowych warunków, form, zakresu i trybu udzielania pomocy materialnej 
uczniom szkół ponadgimnazjalnych dla młodzieży, dla których Powiat Nowosądecki 
jest organem prowadzącym. 
 
W celu wspierania rozwoju szczególnie uzdolnionych lub pozostających w 
szczególnie trudnej sytuacji materialnej uczniów szkół ponadgimnazjalnych dla 
młodzieży, prowadzonych przez Powiat Nowosądecki, udziela się pomocy 
materialnej w formie stypendium, zwanego Stypendium Starosty Nowosądeckiego.  
 
Jednostka samorządu terytorialnego może przeznaczy środki własne, a także środki 
publiczne na realizację lokalnych programów, w tym jako stypendia dla osób 
niebędących obywatelami polskimi, z przeznaczeniem na ich pobyt w placówkach 
oświatowych. Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego określa 
szczegółowe warunki udzielania takiej pomocy oraz formy i ich zakres. Wysokość 
środków finansowych przeznaczonych na stypendia będzie ustalana corocznie w 
uchwale budżetowej Powiatu Nowosądeckiego. 
 
Wiceprzewodniczący komisji Wiesław Pióro zgłosił następujące poprawki do 
przedstawionego projektu uchwały RPN:  
 
w § 5 regulaminu do pkt. 3 powinien zostać dopisany po słowach „w szczególnie 
trudnej sytuacji materialnej lub życiowej „ zwrot „w indywidualnych przypadkach 
losowych”; 
 
w § 5 regulaminu, powinien zostać dopisany pkt 6 tj.: „uczeń może ubiegać się o 
więcej niż jeden rodzaj stypendium”; 
 
Do prac komisji zostali oddelegowani Pan Wiesław PIÓRO, oraz Pan Andrzej 
GANCARZ. 
Radni wyrazili zgodę na udział w pracach komisji.  
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Projekt uchwały wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami został pozytywnie 
zaopiniowany.  
Przy obecnych 10 radnych:  
Wynik głosowania: za - 10, przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 
 
Ad. 13. 
Członkowie komisji podjęli temat 5 i 6-latków rozpoczynających edukację. Zdaniem 
komisji decyzja o posłaniu dziecka do szkoły powinna być w gestii rodzica. Obecnie 
sytuacja wygląda tak, że tworzą się ogromne kolejki w poradniach psychologiczno-
pedagogicznych celem uzyskania oświadczenia o niezdolności rozpoczęcia przez 
dziecko kształcenia.  
 
Ad. 14. 
Przewodnicząca Komisji Zofia Nika podziękowała zebranym  
za przybycie i zamknęła posiedzenie. 
 
 

Przewodnicząca 
             Komisji Edukacji RPN 
        
                      Zofia NIKA 
 
 
Protokołowała: Anna Walczak  


